

HONDA ACCORD 2003 & 2008 Headlight Aiming Bracket Instructions

頭燈吊架說明

部分 Accord 車款附有自動水平調整頭燈,更換避震器後,務必將自動水平調整頭燈的感應器固定於 BC 避震器下座上的頭燈吊架。

Some Accords are fitted with an automatic headlight aiming sensor which is attached to the left front strut. The OEM Honda bracket will not fit the BC struts so a replacement bracket is included in the kit to be fitted if required.

A-15 ACCORD 2003 & A-29 ACCORD 2003 CL7/CL9

- 1. 將頭燈吊架安裝於 BC 左前下座的底部(如圖示)。
 - Slide the mounting ring & bracket onto the base of the strut as per Pic. 2
- 2. 調整吊架至適當位置並且鎖緊螺帽。 Rotate the bracket to correct position and tighten the mounting ring.
- 3. 將車上的自動水平調整頭燈的感應器 安裝於吊架上。

Attach the headlight aiming sensor link to the bracket.



A-26 ACCORD 2008

- 1. 將 BC 左前下座預先裝好的油管吊架 稍微往上移動,再將頭燈吊架安裝於 其下方。
 - Slide the brake line bracket up the body and then slide the headlight aiming bracket and mounting ring on underneath as per Pic. 2
- 2. 調整吊架至適當位置並且鎖緊螺帽。 Rotate the bracket to correct position and tighten the mounting ring.
- 3. 將車上的自動水平調整頭燈的感應器 安裝於吊架上。

Attach the headlight aiming sensor link to the bracket.

